

Vol 7, no 1 2015



Revue phénEPS / PHEnex Journal

* La version française suit.

Changes to the Editorial Team of *Revue phénEPS-PHEnex Journal*

To all our readers

Our journal is undergoing changes in our editorial team.

Catherine Casey is stepping down from her role as Managing Editor. We thank Catherine for her contributions in this role and wish her the best in her future plans.

Pierre Boudreau is stepping down from of his role as French Language Editor and is becoming the new Managing Editor. We are currently advertising for a new French Language Editor for *Revue phénEPS-PHEnex Journal*.

We ask for your consideration as members of the editorial team step into their new roles.

Sandra Gibbons
English Language Editor

Pierre Boudreau
Éditeur francophone

**Changements de l'équipe éditoriale de
*Revue phénEPS-PHENex Journal***

À tous nos lecteurs

L'équipe éditoriale de la revue changera au cours des prochaines semaines.

Catherine Casey quitte son poste de rédactrice en chef. Nous voulons remercier Catherine pour le travail au cours des dernières années et nous lui souhaitons beaucoup de succès dans ses projets futurs.

Pierre Boudreau, éditeur francophone, lui succèdera dans ce poste de rédacteur en chef. Pierre quitte le poste d'éditeur francophone et l'équipe éditoriale s'apprête à combler ce poste.

Nous apprécierions votre patience et votre collaboration dans cette étape de transition où les personnes nommées vont apprivoiser de nouvelles fonctions.

Merci de votre collaboration

Sandra Gibbons
English Language Editor

Pierre Boudreau
Éditeur francophone